
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 02.09.24, kl. 19:00 

 

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter og John. 

Fraværende: Magnus, Åse og Jørgen 

 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Status 
 

Økonomi 

Status for oppgjør for IOD VM og Optimist NM er enda ikke helt klart. Slik 

det ser ut nå sitter foreningen igjen med 160 000 kr i overskudd etter IOD 

VM.  

 

3. Smartmerker 
Smartmarks har gått konkurs uten at vi har fått merkene. Vidar jobber med 

papirarbeidet som trengs for å levere inn konkurskravet. Styret har informert 

kontrollkomiteen om status. John er i kontakt med flere andre som også ikke 

har fått utlevert merker. Endre lager en sak til Blæsten angående dette.  

 

4. Søknader om støtte 

Endre har sendt in søknad om støtte til trenerkoordinator. 

John har sendt inn søknad til gjensidigestiftelsen angående støtte til aktiviteter.  

Vi ser på andre muligheter for å søke om støtte utover høsten. 

 

5. Områdeplan 

Saksbehandleren i kommunen har gått av med pensjon, så prosessen tar noe 

lengre tid. Planen skal på høring til neste år.  

 

6. Kællen 

Kællen lever på siste vers, og vi er nødt til å se på muligheten for en ny 

bøyebåt. John henter inn tilbud på ulike muligheter.  

 

7. Eventuelt 

Det dårlige været i sommer har ført til noe vedlikeholdsbehov på brygga. 

Petter setter en dato for dugnad, og Endre legger ut i Blæsten. 

Utbedringen av pålebrygga er enda ikke i gang. Endre tar kontakt med 

Antonsen angående dette.  

 

 

Dato for neste styremøte settes til 7. Oktober kl. 19:00 

Møtet ble avsluttet kl. 20:00 


